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Recoder defensa el paper de TVE Catalunya en la cloenda de celebració dels 50 anys de la
cadena

L'alcalde destaca la importància de TVE Catalunya pel país i
per Sant Cugat, coincidint amb el final de la celebració del 50è
aniversari de la cadena, que té seu a la nostra ciutat. Lluís
Recoder ha subratllat el paper del centre de producció català
durant els últims anys del franquisme i el valor de ser la
primera televisió en emetre en català. 

L'alcalde, Lluís Recoder, ha defensat el paper que va jugar la televisió durant els últims anys del franquisme i
durant l'inici de la democràcia.

Lluís Recoder: En aquest 50è aniversari de TVE a Catalunya s'ha de reconèixer la feina que
històricament s'ha fet, sobretot durant el final del franquisme.

Recoder també ha destacat la importància de la cadena ubicada a la nostra ciutat per a la normalització
lingüística del català.

Lluís Recoder: Destaco el valor de poder sentir televisió en català. Va contribuir en normalitzar el
català.

Recoder ha assistit aquest dilluns al sopar de cloenda del 50è aniversari de TVE Catalunya, que s'ha celebrat al
pavelló Mies Van der Rohe de Barcelona.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/48683.html
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